
 

 

Ordinært afdelingsbestyrelsesmøde 3. december 2019 

 

 

 

Fremmødte: 

 

For afdelingsbestyrelsen 

Formand  Conny Birkholm  CB 

Bestyrelsesmedlem Jette Lindberg  JL 

Bestyrelsesmedlem Per Voigt  PV  

Bestyrelsesmedlem Niels Kristian NK 

Bestyrelsesmedlem Arne Engler  AE 

Suppleant  Truels Ø.  TØ 

Suppleant   Yvonne Detlefsen YD 

 

  

For Lejerbo    

Lokalinspektør John Hansen JH 

     

 

 

Inden mødet gik i gang ,var der fremmøde fra et par beboere 

med spørgsmål vedrørende Yousee, som skifter ud i deres 

kanalsortiment.  

 

 

Ad 1) Valg af dirigent og referent 

 

YD blev valgt som dirrigent, TØ blev valgt som referent. 

 

 

Ad 2) Godkendelse af referat 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

Ad 3) Nyt fra området ved John Hansen 

 

JH orienterede kort om personalesituationen. 

NK spurgte ind til om den våde sommer, har haft indvirken på 

vores bygninger. JH der er lavet lidt kloaker, ellers har det ikke 

haft de store konsekvenser. 
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Ad 4) Nyt fra administrationen ved Conny Birkholm 

 

Juletræstændingen har været en stor succes, der var mange flere end sidste år 

og flere nye lejere. 

CB der har været bankospil, desværre var der ikke så mange som sidst, men det 

var hyggeligt. 

 

CB orienterede kort om LBF sagen og personalesituationen i BYG. 

 

 

Ad 5) Nyt fra andre bestyrelsesmedlemmer 

 

Der udsprang en dialog om parkeringssituationen, for at lave om på reglerne 

skal der stilles forslag til et beboermøde, som skal vedtages ved simpelt 

stemmeflertal. 

 

Der arbejdes på, at klippe en hæk ned ved foddamen der giver nogen farlige 

situationer i forhold til, at børn kan løbe ud foran bilerne. 

 

 

Ad 6) Fremtidige opgaver og sammenkomster 

 

Møde med Yousee. 

Mødet er sat til den 16. December 2019, der vil være deltagelse fra 

administrationen og vil omhandle de planlagte kanalændringer. 

 

Julefrokost for bestyrelsen. 

Der afholdes julefrokost den 7. Januar, klokken 18.00 i festkælderen. 

 

 

Ad 7) Eventuelt 

 

PV der er udfordringer med, at der er nogen der tager tøjet ud af tørretumbleren 

i nummer 11, under andre folks tørretid. 

 

En dialog udsprang sig om problematikken, dog uden en egentlig løsning på 

problemet blev fundet. 

 

 

Ad 9) Næste møde 

 

Næste ordinære afdelingsbestyrelsesmøde er den 7. Januar 2019, klokken 18.00. 

 

 

 

 

Der blev takket for god ro og orden! 


